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Innkalling til ekstraordinært årsmøte   

           Norsk Cavalierklubb  

                  Torsdag 1.februar 2024 kl.19.00  
  

  Teamsmøte  
    

   
  

Bakgrunn: 

Prosjektbeskrivelsen av utkrysningsprosjektet er nå klar til behandling i hhv 

Sunnhetsutvalget og NCk’s ekstraordinære årsmøte. Det er viktig for oss å 

komme i gang med prosjektet så snart som mulig. For å spare tid kaller vi derfor 

inn til ekstraordinært årsmøte nå, og så ettersendes prosjektbeskrivelsen etter 

behandlingen i Sunnhetsvalget.  

 

Før dokumentet sendes ut, holdes det en presentasjon for klubbens medlemmer 

av opplegg og innhold. Presentasjonen blir torsdag 25.1.24 kl.19 på Teams, og 

det er prosjektgruppens faste medlemmer som presenterer (NCk v/Aud 

Schønning og Torill Undheim, og NKK v/Bettina Bachmann og Hanne Christine 

Øverli). Deretter blir prosjektbeskrivelsen sammen med protokollen fra 

Sunnhetsutvalget sendt ut til alle medlemmer fredag 26.1.24. 

 

 

Agenda for ekstraordinært årsmøte 
   

1. Valg av møtedirigent   

2. Valg av 2 referenter og 2 personer til å skrive under på protokollen   

3. Valg av tellekorps  

4. Godkjenning av innkalling   

5. Utkrysningsprosjekt  for Cavalier King Charles Spaniel 

6. Overgang til digital medlemsblad - Cavalieren    

 

    
 



2 

 

 

  

Saker: 

 

1. Utkrysningsprosjekt for Cavalier King Charles Spaniel 

Som tidligere informert om på møter med oppdretterne, og på Facebook 

har styret de siste månedene jobbet med prosjektbeskrivelsen i samarbeid 

med NKK. Denne beskrivelsen er nå klar til behandling og legges fram i 

ekstraordinært årsmøtet. Krysningsprosjektet er behandlet og godkjent i 

Sunnhetsutvalget 23.01.24 

 

Prosjektbeskrivelsen og protokoll fra Sunnhetsutvalget er sendt ut 

26.1.24. 

 

Styrets forslag til vedtak: Prosjektbeskrivelsen for utkrysningsprosjektet 

godkjennes slik den foreligger. 

  

 

2. Overgang til digital medlemsblad - Cavalieren    

 

Det er viktig at Cavalierklubben i størst mulig grad gir økonomisk støtte 

til oppdretterne som deltar i utkrysningsprosjekt i forbindelse med 

skanning og andre helseundersøkelser. Det stiller store krav til klubbens 

økonomi. Grunnet svært høye kostnader til trykking og utsending (i 

underkant av kr 30.000,- pr nummer, dvs. ca. kr 120.000,- pr år) mener 

styret at Cavalieren, i hvert fall inntil videre må sendes digitalt til 

medlemmene.  

 

Styret forslag til vedtak: Cavalieren sendes til medlemmene i digital 

utgave fra og med nummer 1/2024.  

  

Vel møtt til ekstraordinært årsmøte!  

  

Mvh Styret i Nck 
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Vedlegg: 
Prosjektbeskrivelse for utkrysningsprosjektet og protokoll fra Sunnhetsutvalget (ettersendes 

26.1.24).  


